

Marianna Rothen

Snow and Rose

www.mariannarothern.com

Borrowing its title from the fairytale, Snow White and Rose Red, Snow and Rose is the story of two young women living in a remote cottage in the woods. The series contrasts the fairytale idea of purity and innocence with the strength, desire and ambitions of the women. Their beauty and magnetism is caught between self sufficiency and their melancholic sense of vulnerability. Being the provider or receiver of love and pleasure complicates the identity of the female persona but in the series also feeds their mystery.

Snow: Hollie Witchey

Rose: Kate Lillecrapp

Empruntant son titre du conte de fées Blanche-Neige et Rose Rouge, Snow and Rose est l'histoire de deux jeunes femmes vivant dans un chalet éloigné dans les bois. La série oppose l'idée de pureté et de d'innocence que l'on trouve dans les ce type de contes avec la force, la volonté et les ambitions des deux femmes. Leur beauté et leur magnétisme sont coincées entre leur autosuffisance et le sentiment mélancolique de leur vulnérabilité. Être le fournisseur ou le récepteur de l'amour et du plaisir complique l'identité de leur caractère, mais dans la série nourrit également leur mystère.















